
Dobrý deň Vám prajem vážení záhradkári, 
 

v súvislosti s avizovanými personálnymi a plánovanými prevádzkovými zmenami, Vás chcem poinformovať 
prostredníctvom nižšie uvedených bodov:  
 
 
1. Pán Mgr. Ferdinand Papaj nás informoval, že z časových dôvodov nebude v jeho silách, aby naďalej 
plnohodnotne vykonával funkciu hospodára v lokalite Lúčky II., pretože zmenil miesto pobytu, čo by mu 
komplikovalo operatívnu dochádzku do záhradkárskej lokality.  

V prípade, ak by mal nieto záujem vykonávať funkciu hospodára v lokalite Lúčky II., aby kontaktoval terajšieho 
hospodára pán Mgr. Ferdinanda Papaja, ktorý dokáže záujemcovi detail vysvetliť popis vykonávaných činností, alebo 
aby v tejto veci kontaktoval JUDr. Juraja Jánošíka, ktorý záujemcu s popisom činností oboznámi.  

Pán Mgr. Ferdinand Papaj nám prisľúbil, že nového hospodára v primeranej lehote zaučí a oboznámi 
s praktickými činnosťami, ktoré ako hospodár zabezpečoval. 
 
 
2. Pán Ivan Černák nás informoval, že z časových dôvodov nebude v jeho silách, aby naďalej plnohodnotne 
vykonával funkciu elektrikára v lokalite Lúčky II., z rodinných dôvodov. 

V prípade, ak by mal nieto záujem vykonávať funkciu elektrikára v lokalite Lúčky II., aby kontaktoval terajšieho 
elektrikára pán Ivana Černáka, ktorý dokáže záujemcovi detail vysvetliť popis vykonávaných činností, alebo aby v tejto 
veci kontaktoval JUDr. Juraja Jánošíka, ktorý záujemcu s popisom činností oboznámi.  

Pán Ivan Černák nám prisľúbil, že nového elektrikára v primeranej lehote zaučí a oboznámi s praktickými 
činnosťami, ktoré ako elektrikár zabezpečoval. 
 
 
3. Termíny členských schôdzi boli dlhé roky termínované na piatok, ako posledný pracovný deň v týždni. 
Predpokladám, že väčšina pracujúcich ľudí chce mať už piatkové popoludnie kľud od rôznych časovo a psychicky 
zaťažujúcich pracovných povinností a osobných stretnutí, preto som z dôvodu perspektívy zabezpečenia väčšej účasti 
členov ZO SZZ na tejto členskej schôdzi, navrhol termín jej konania po prvý krát realizovať vo štvrtok a nie v piatok, 
ako tomu bolo doposiaľ. 
 
 
4.  Jedným z mojich cieľov je aj zefektívnenie každoročného procesu odpočtov elektromerov (ktoré máte 
nainštalované v priestoroch Vašich záhradiek za účelom odberu elektrickej energie), preto by som rád zaviedol nový 
systém realizovania týchto odpočtov elektronickou formou. V tejto súvislosti Vás chcem prosiť a požiadať zároveň o 
spoluprácu pri vykonávaní týchto odpočtov.  
 

Vaše meno, priezvisko, variabilný symbol Vašej chatky/záhradky, odčítavaný údaj merača elektrickej energie 
napr.: (86,272 kWh), t.j. všetky čísla v rade za sebou, aj za desatinnou čiarkou (všetky čísla v čiernom aj v červenom 
políčku) 86,272 kWh, napíšete do textu e-mailu, ktorý v termíne odpočtov (1 – 14. novembra), zašlete na e-mail: 
luckyza@luckyza.sk  

Spolu s týmto napísaným koncoročným stavom merača je potrebné zaslať aj fotografiu merača (na ktorej 
bude vidno všetky potrebné identifikačné údaje z Vášho elektromera), priložená fotografia bude zároveň potvrdzovať, 
Vami nahlásený stav merača elektrickej energie. 

 
Odpočty sa budú vykonávať 1 x ročne, v rovnakom termíne a to od 1. novembra do 14. novembra, za 

predchádzajúci rok. V tomto období sa vykonajú aj operatívne fyzické kontrolné odpočty zo strany elektrikárov 
jednotlivých lokalít. Ľudia, ktorí nedisponujú mobilnými telefónmi, môžu požiadať o odpočet telefonicky elektrikára 
príslušnej lokality. 
 
 
 V súvislosti s dodržiavaním zákona o bezpečnosti a ochrane zdravia pri práci a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov (zákon č. 124/2006 Z. z. v znení zákona č. 309/2007 Z. z. a v znení zákona č. 140/2008 Z. z.) a 
predchádzaniu požiarom podľa zákona č. 314/2001 Z. z., zákon o ochrane pred požiarmi v platnom znení, je 
potrebné pravidelne vykonávať fyzickú kontrolu elektrických zariadení v lokalite, ako sú elektrické rozvodné skrine 
umiestnené pri cestách a chodníkoch, ako aj elektrické skrine s meračmi spotreby EE, ktoré máte umiestnené pri 
jednotlivých chatkách, na čo sú oprávnení len záhradkoví elektrikári! 
 

mailto:luckyza@luckyza.sk


 Na základe technickej požiadavky záhradkových elektrikárov a následného usmernenia výboru, Vás touto 
cestou žiadame (tých ktorých sa to týka), aby ste zo svojich elektro-skríň odstránili rôzne zabezpečovacie predmety 
a visiace zámky z dôvodu dôslednej odbornej kontroly týchto elektro-skríň, zo strany záhradkových elektrikárov. 
Elektro-skrine sú vybavené špeciálnym mechanickým uzatváračom, na ktorého otvorenie majú títo elektrikári 
špeciálny kľúč. 
 
 Akákoľvek manipulácia s týmito elektrickými zariadeniami zo strany členov ZO SZZ, je preto 
neprípustná/protizákonná, v rozpore s vyššie uvedenými predpismi a osadovým poriadkom, čo sa bude zároveň 
považovať, za hrubé porušenie osadového poriadku!  

V prípade: 
- odpojenia prívodu elektrického kábla zo strany záhradkového elektrikára z dôvodu nezaplatenia 
spotrebovanej el. energie,  
- spozorovania poškodenia elektrického zariadenia,  
- alebo iného nedostatku na elektro-skriniach,  
nahláste tieto prosím telefonicky príslušným záhradkovým elektrikárom, ktorí následne zabezpečia nápravu! 

 
 
5. V súvislosti s mojim cieľom spustiť už avizovaný proces vykupovania spoločných ciest (chodníkov) a 
zabezpečiť efektívnu a najmä účinnú opravu ciest v lokalite Lúčky II., bude potrebné v rámci racionálnej diskusie na 
členskej schôdzi odsúhlasiť a zabezpečiť finančné krytie týchto procesov, t.j.  

5.1. odsúhlasiť rozsah financií na zabezpečenie vykupovania v prvej fáze, 
5.2. odsúhlasiť a finančný rozsah navýšenia FOaÚ v eurocentoch podľa výmery, 

napr. na navýšenie na 0,06 € (momentálne je 0,04 €, čo činí pri výmere záhrady cca 375 m2 / 15,00 €), po novom by to bolo 
22,50 €, t.j. rozdiel cca 7,50 € / rok, (navýšenie o 0,01 € = navýšenie o cca 3,75 € / záhrada / rok) 

 
 Ak by sa navýšenie FOaÚ realizovalo spoločne pre obidve lokality, je potrebné uviesť, že tento fond opráv 
a údržby je určený na opravy a údržbu všetkých spoločných technických a iných zariadení, súvisiacich s činnosťou        
ZO SZZ a nielen s cestami, či chodníkmi, ktorých by sa toto navýšenie momentálne týkalo. 
 
 Toto je môj návrh, ktorý samozrejme súvisí aj so všeobecným nárastom cien a o ktorom bude potrebné 
zmysluplne a racionálne diskutovať. 
 
 
 

  Slovenský zväz záhradkárov, ZO 28-21 Žilina – Lúčky 
                                                                                                                                   v zastúpení JUDr. Juraj Jánošík, predseda ZO SZZ 


